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Vedlegg – protokolltilførsel fra nemndsmedlem i Fjordfiskenemnda – Høring av NOU 2016:26 Et 

fremtidsrettet kvotesystem 

Helnessund, 25.04.2017 

 

Protokolltilførsel fra nemndsmedlem Bente Aasjord 

Fjordfiskenemnda (FNN) skal være en kunnskapsbasert nemnd med mandat om å «styrke 

forvaltningen av fjordfiskeriene, særlig med vekt på samisk bruk og denne brukens betydning 

for samiske lokalsamfunn. Virkeområdet er fylkene Finnmark, Troms og Nordland». (§ 1). 

Selv om nemnda samlet besitter betydelig og bred fiskeri- og forvaltningskompetanse, vil 

nemnda også ha behov for å innhente eksterne utredninger. Dette er nedfelt i nemndas 

mandat.  

Nemda har fått NOU 2016: 26 «Et framtidsrettet kvotesystem» på høring. NOUen foreslår 

omfattende endringer i dagens kvotesystem. Kvotesystemet er svært komplekst. NOUens 

forslag er komplekse og vanskelige å overskue virkningene av, både hver for seg og i 

sammenheng. FFN bestemte på denne bakgrunn å innhente en ekstern utredning for å 

danne et faglig grunnlag for vår høringsuttalelse. Nemnda brukte derfor tid på å utarbeide 

en bestilling på de spørsmålene vi så behov for å utrede, og tok så kontakt med relevante 

kompetansemiljøer. I tillegg innhentet vi statistikk fra Fiskeridirektoratet. Det viste seg at 

nemnda ikke har midler til å finansiere det en ekstern utredning koster. Resultatet er at det 

ikke foreligger en saksutredning av hvordan NOUens forslag vil påvirke fjordfiskeriene i 

nemndas virkeområde. Jeg mener at det ikke er forsvarlig å behandle en så kompleks sak 

uten at det foreligger en saksutredning. På denne bakgrunn vil jeg ikke stille meg bak at 

nemnda avgir høringsuttalelse.  

 


